
Tisková zpráva: Marek Atanasčev přebírá vedení společnosti 
Enantis jako nový CEO 

 

Brno, Česká republika – 1. října 2024 – Enantis, přední česká biotechnologická 
společnost specializující se na proteinové inženýrství, s potěšením oznamuje, že 
Marek Atanasčev oficiálně převzal roli generálního ředitele, s účinností od 1. října 

2024. Marek nahrazuje Romana Badika, který vedl Enantis od roku 2019 a přivedl 
společnost do období zásadního růstu a inovací. 

Pod vedením Romana Badika dosáhla společnost Enantis několika významných 

milníků, včetně uzavření řady globálních distribučních a licenčních smluv, díky 
nimž jsou produkty Enantis široce využívány ve výzkumné komunitě a v 
průmyslových aplikacích. Mezi nejvýznamnější úspěchy Romanovy éry patří 

získání prestižní ceny Estee Lauder Companies Award, která ocenila průlomovou 
inovaci Enantis v oblasti hyper-stabilního peptidu FGF2-STAB, využívaného v 

kosmetickém průmyslu a pokročilém biotechnologickém výzkumu. 

Roman Badik k tomu dodává: 
„Bylo mi ctí vést Enantis v tak dynamickém a inovativním období. Od našich 

vědeckých průlomů až po rozšíření naší globální přítomnosti jsem hrdý na to, co 
jsme dosáhli. Naše produkty jsou nyní globálně dostupné výzkumné komunitě 
díky řadě smluv a je ten správný čas jít dále a vstoupit na nové trhy. Cena Estee 

Lauder Companies Award je důkazem oddanosti našeho týmu. Pevně věřím, že 
Marek je ten pravý vůdce, který posune Enantis do další fáze růstu.“ 

Marek Atanasčev, který má bohaté mezinárodní zkušenosti z působení jako 

vedoucí kanceláře CzechTrade v Miláně, je výborně připraven vést Enantis. 
Během své kariéry pomohl mnoha společnostem s globální expanzí, navigací na 
mezinárodních trzích, budováním mezikulturních vztahů a přizpůsobováním 

strategií v různorodých obchodních prostředích. 

K převzetí své nové role Marek uvedl: 
„Jsem nadšený, že se připojuji k Enantis v tak klíčové době. Závazek společnosti 

k inovacím v proteinovém inženýrství je skutečně působivý a těším se, že budu 
stavět na pevných základech, které Roman vytvořil. Mé zkušenosti v oblasti 

mezinárodního obchodu se dokonale shodují s globálními ambicemi společnosti 
Enantis a těším se na spolupráci s tímto talentovaným týmem, abychom dále 
posílili náš dopad na biotechnologický průmysl.“ 

Pod Marekovým vedením je Enantis připraven pokračovat v růstové trajektorii, 

posouvat hranice biotechnologií a rozšiřovat svou přítomnost na globálním trhu. 
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O firmě:  

Enantis je dynamická biotechnologická společnost z Brna, která se odvážně 

pohybuje na špičce proteinového inženýrství. S více než desetiletou zkušeností 
vytváříme revoluční produkty, jako je náš hyper-stabilní peptid FGF2-STAB, který 

je klíčovou součástí buňečného výzkumu, nebo zasahuje do kosmetickém 
průmyslu. Naše FGF peptidy jsou využívány ve výrobě kultivovaného masa, nebo 

ve výzkumu regenerace tkání. Naše inovace byly oceněny prestižní cenou Estee 
Lauder Companies Award a díky globálním distribučním partnerstvím jsou naše 
technologie dostupné po celém světě.  

Enantis neustále posouvá hranice biotechnologií a přináší průlomové řešení do 

průmyslových aplikací, vědeckého výzkumu a kosmetiky. Jsme hnací silou 
budoucnosti biotechnologií. 

www.enantis.com  
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